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Diacones Kyunghye Jang wordt 
elke keer wanneer zij haar dochter 
Soeun ziet bewogen. Dat komt 
omdat ze de levende God door haar 
heeft ontmoet. Ze was katholiek en 
leed aan onvruchtbaarheid tijdens 
haar 12 jaren van huwelijk. Haar 
echtgenoot, Diaken Su Kim, werd 
door zijn baas geleidt naar de 
Manmin Centrale Gemeente waar 
zij hun eerste baby kregen door het 
gebed van Senior Pastor Dr. Jaerock 
Lee. Nu leiden zij een gelukkig 
Christelijk leven (de foto in de 
rechterhoek). 

Terugkijkend op haar pijn in het 
verleden, zei ze, “Ik voelde mij 
zwaarmoedig wanneer ik hoorde dat 
mijn vriendinnen zwanger raakten. 
Ik werd depressiever op het einde 
van elk jaar, denkende dat ik te oud 
werd. Toen mijn schoonzuster, net 
na haar huwelijk zwanger raakte, 
werd ze voorzichtig vanwege mijn 
gevoelens en probeerde het niet 
moeilijk voor mij te maken, ondanks 
dat het niet mijn bedoeling was 
dat ze zo zou handelen. Ik voelde 
alsof ik anderen een moeilijke tijd 
bezorgde.” 

B i j  m e n s e n ,  w o r d t 
onvruch tbaarhe id  missch ien 
beschreven als een situatie waarbij 

een getrouwde vrouw niet in staat is 
om zwanger te raken, ondanks dat 
beide partners jong en gezond zijn 
en gedurende één jaar geprobeerd 
hebben om zwanger te raken, zonder 
succes. Een op de zeven koppels 
lijdt hier nu onder, en de cijfers 
stijgen elk jaar.

Overeenkomstig de data van 
de Health Insurance Review and 
Assessment Service of Korea 
(Overzicht en Assessment van 
gezondheidsverzekering dienst 
van Korea) ontvingen 184.576 
mensen een behandeling voor 
onvruchtbaarheidsproblemen in 
2010, 24.4 procent meer dan in 2006, 
toen het nog maar 148.408 waren. In 
tegenstelling tot deze trend, zijn vele 
koppels die onvruchtbaar waren, 
zwanger geraakt door het gebed 
van Dr. Lee en hebben kinderen 
gekregen.

Senior Diacones Okja Kim 
die in Gwangju woont, dronk 
verdelgingsmiddel in de poging 
om zelfmoord te plegen, vanwege 
de mentale pijn die ze leed door de 
onvruchtbaarheid en de bijkomende 
emotionele stress. Ondanks dat ze 
met alle haast naar de spoedafdeling 
werd gebracht kon haar leven amper 
worden gered, haar longen, lever 

en nieren waren aan het bederven 
door de resterende pesticiden. Haar 
familie kreeg het advies om zich 
voor te bereiden op haar dood. 
Maar haar zuster liet haar gebed 
van Dr. Lee ontvangen, waardoor 
zij genezen werd en na een periode 
van 21-jaar onvruchtbaarheid, toch 
zwanger raakte. Haar zoon is nu een 
leerling uit de tiende klas (Foto 11). 

Ti jdens  Dr.  Lee’s  specia le 
Opwekkingssamenkomst in 1993, 
werden tientallen koppels in een 
keer gezegend om zwanger te 
worden door Dr. Lee’s gebed. 
Bovendien, hebben vele mensen die 
pijn lijden door onvruchtbaarheid 
binnen en buiten Korea voortdurend 
de zegening van zwanger worden 
ontvangen. 

D iacones  Suk iu ra  Ha ruko 
(Japan) zond een gebedsverzoek 
naar Dr. Lee voor haar dochters 
onvruchtbaarhe idsprobleem, 
welke niet was behandeld door 
verschillende medische methoden. 
Net zoals ze had geloofd, kreeg 
Diacones  Haruko een mooie 
kleindochter. Bovendien, openden 
Oudste Jekyu Ju en Senior Diacones 
Yoonyoung  Choi  ( Japan)  de 
Yamagata Manmin Gemeente in 
Japan, nadat zij gezegend werden 

met het krijgen van kinderen door 
Dr. Lee’s gebed, en daarna schreven 
vele onvruchtbare koppels zich in in 
de gemeente en ontvingen de zegen 
van zwanger worden.

Pastor Asif Nazir (Pakistan) 
zond een foto van zijn vrouw naar 
de gemeente met een brief over 
haar onbekwaamheid om zwanger 
te raken en ontving het gebed van 
Dr. Lee dat tijd en ruimte te boven 
gaat. Ze gaf geboorte aan een zoon 
in het tiende jaar van haar huwelijk 
en verheerlijkte God met haar 
getuigenis (Foto 9).

Zuster Lyudmila (Israël) had twee 
miskramen en leed ook onder de 
pijn van onvruchtbaarheid tijdens 
haar huwelijk, gedurende drie jaren. 
Ondertussen leerde ze Dr. Lee 
kennen, en door zijn gebed werd 
ze zwanger en baarde een gezonde 
zoon, Solomon. Ondanks dat ze te 
oud was geworden om een kind te 
baren, werd ze gezegend om een 
veilige en gemakkelijke geboorte te 
hebben (Foto 10).

In Singapore, had zuster Fiona een 
Polycysteus-ovariumsyndroom en 
haar man Alex probeerde door vele 
moderne medische behandelingen, 
C h i n e s e  v o l k s r e m e d i e s ,  e n 
traditionele Chinese Medicijnen 

zwanger  t e  r aken .  Maar  he t 
constante falen bracht hen in grote 
wanhoop. Op een dag waren zij één 
van de boeken van Dr. Lee aan het 
lezen, en leerden zijn werken van 
genezing kennen. Ze bezochten 
de kerk, ontvingen zijn gebed en 
uiteindelijk kregen ze een zoon (Foto 
1).

God zegt in Psalm 127:3, “Zie, 
zonen zijn een erfdeel des Heren, 
een beloning is de vrucht van de 
schoot.” Het is enkel God, de 
Schepper die leven kan geven. Een 
vrouw in Sunem had geen zoon, 
maar zij kreeg een zoon door het 
werk van God, die het Woord van 
Elisa garandeerde (2 Koningen 4). 
Elizabet was ook onvruchtbaar, maar 
ook zij gaf op hoge leeftijd geboorte 
in de voorziening van God. Het was 
Johannes de Doper. En Hanna, kreeg 
Samuel door een geloftegebed aan 
God te brengen.

Zowel vandaag als in het verleden, 
antwoordt de God van liefde de 
krachtige gebeden en vervult de 
hartverlangens van Zijn kinderen, 
die proberen om te leven door Zijn 
Woord. Geef elk soort van probleem 
aan God, voor Wie niets onmogelijk 
is, en handel in geloof. Dan kunt u 
het ontvangen.

“God gaf mij een kind als geschenk!”
Vele mensen met onvruchtbaarheid werden gezegend om zwanger te worden

Mensen op de foto’s hierboven ontvingen de zegen van zwanger worden door gebed. Ze zeiden dat ze de liefde van God voelden en dankbaar zijn wanneer zij hun kinderen goed zien opgroeien. Van 
boven links, zuster Fiona in Singapore, zuster Innocent Messi in Pakistan, broeder John in India, Oudste Chankyu Yang; in het midden van links, zuster Aimee in Duitsland, diacones Kyungja Cho in 
Seoul, zuster Yamashita in Japan, Senior Diacones Suhee Lim; beneden van links zijn Pastor Asif in Pakistan, zuster Lyudmila in Israël, Senior Diacones Okja Kim, Diacones Hyojung Kim’s familie.

◄ Masia Asif; Pastor Asif Nazir kreeg zijn zoon na 10 
jaar getrouwd te zijn

Diaken Su Kim en Diacones Kyunghye Jang met hun dochter Soeun, 
die zij kregen na 12 jaar getrouwd te zijn. ▲
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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“Gij zult u geen gesneden beeld maken noch enige gestalte van wat boven in de hemel, noch van wat beneden op de aarde, noch van wat 
in de wateren onder de aarde is. Gij zult u voor die niet buigen, noch hen dienen; want Ik, de Here, uw God, ben een na-ijverig God, die de 

ongerechtigheid der vaderen bezoek aan de kinderen, aan het derde en aan het vierde geslacht van hen die Mij haten, 
en die barmhartigheid doe aan duizenden van hen die Mij liefhebben en mijn geboden onderhouden” (Exodus 20:4-6).

“Gij zult u geen gesneden beelden/afgoden maken.”

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

Van de Tien Geboden, mogen de eerste 
en tweede voor sommige mensen gelijk 
klinken. Ze zijn echter verschillend. De eerste 
waarschuwt de mensen voor veelgodendom, 
zeggende, “Gij zult geen andere goden voor 
Mijn aangezicht hebben.” Het wil zeggen 
dat God de enige Godheid is en dat we Hem 
alleen zouden moeten dienen en liefhebben. De 
tweede zegt, “Gij zult u geen gesneden beelden 
maken”, waarschuwt voor afgoderij. Laat ons 
eerst eens kijken naar wat afgoden zijn en de 
geestelijke betekenis van het tweede gebod.

1. Wat is een afgod?
Een afgod is ‘een beeld van een god 

dat wordt gebruikt als een voorwerp van 
aanbidding’. Mensen maken beelden van 
mensen, dieren op de grond, insecten, vogels, 
vissen, de zon, de maan, en sterren, of zelfs 
denkbeeldige dingen, met bomen, rotsen, 
metaal, goud of zilver. Afgoderij is het maken 
van deze natuurlijke beelden, en ze aanbidden 
en dienen.

Afgoden werden door mensen gemaakt en 
hebben noch leven noch enige mogelijkheid 
in zich om ons te zegenen. Mensen werden 
geschapen naar het beeld van God, de 
Schepper. Als zij zelf afgoden maken, deze 
aanbidden, en hen om zegeningen vragen, 
hoe belachelijk is dat wel niet! (Jesaja 46:6-
7) Bovendien, behoren het vertrouwen op 
amuletten, aanbidden van dode mensen, of 
enige andere vorm van toverij en magische 
dingen, allemaal tot het aanbidden van afgoden.

Mensen maken soms nutteloze beelden en 
aanbidden die, omdat ze innerlijke bevrediging 
voelen wanneer zij eigenlijk iets kunnen zien of 
aanraken.

We moeten ook nooit enig beeld van God 
maken, die geest is, en we moeten het ook 
niet dienen alsof het God was. Sommige 
gelovigen in God maken afgoden en dienen ze. 
Bijvoorbeeld, ze aanbidden een schilderij of 
beeld van Jezus, of aanbidden beelden van de 
Maagd Maria of andere vaders van het geloof. 
Zo’n beelden van Jezus zijn gemaakt in de 
verbeelding van de schilder of beeldhouwer, 
dus ze zijn niet echt. Ook de Maagd Maria of 
de vaders van geloof zijn allemaal schepsels, 
die geen voorwerpen van aanbidding zijn. 
Wanneer wij deze dingen aanbidden of tot 
bidden, dan is dat afgoderij. Alleen God is de 
Enige, die wij zouden moeten aanbidden en tot 
wie wij onze gebeden moeten bidden.

Sommige mensen zeggen zelfs dat het 
kruis in de kerk een afgod is. Maar het is een 
symbool van het evangelie dat wij geloven. 
We hebben het kruis en kijken ernaar om het 
kostbare bloed van Jezus en de genade van 
redding te herinneren. Het kruis zelf is geen 
voorwerp van aanbidding of een afgod.

Ook, sommige schilderijen waarbij Jezus 
een lam vasthoudt of het schilderij van het 
Laatste Avondmaal zijn geen afgoden op zich. 
Ze zijn enkel schilderijen die Jezus, als de 
Goede Herder of Zijn bediening laten zien. We 
aanbidden ze niet of bidden niet tot de Jezus op 
de schilderijen.

Sommige mensen zeggen zelfs dat Mozes 
een afgod maakte. Ze praten dan over het 
voorval waarbij de Israëlieten werden gebeten 
door de giftige slangen nadat ze tegen God 
klaagden (Numeri 21) en waar zij stervende 
waren. God liet Mozes een bronzen slang 
maken en liet het op een standaard zetten. 
Door het Woord van God te gehoorzamen en 
te kijken naar deze standaard, werden zij gered. 
Het is het tegenbeeld of voorafschaduwing 
van Jezus Christus, die de mensen zou redden 
aan het kruis. Met andere woorden, net zoals 
de Israëlieten gered werden van de dood door 
te kijken naar de bronzen slang, konden de 
mensen gered worden van de weg van de dood 
en het leven verkrijgen door te geloven in Jezus 
Christus, die gekruisigd was.

2. Waar verwijst een afgod geestelijk naar?
Geestelijk omvatten afgoden, alle dingen 

die we meer liefhebben dan God. Wanneer wij 
meer van onze ouders, man, vrouw, kinderen of 
onszelf houden, dan zijn zij geestelijke afgoden 
voor ons. Natuurlijk betekent het niet dat we 
niemand anders buiten God lief mogen hebben.

Het is duidelijk dat we onze ouders in de 
waarheid lief moeten hebben, en God zegt ook 
dat wij onze ouders moeten eren. Maar wanneer 

wij de Dag van de Here overtreden om onze 
ongelovige ouders te eren en te behagen, dan 
betekent dat dat wij hen meer liefhebben dan 
God. Niet alleen zal God dan teleurgesteld zijn, 
maar het is ook geen echte liefde voor onze 
ouders. Alleen wanneer wij hen naar de kerk 
leiden, zodat ze redding kunnen ontvangen, 
kunnen wij zeggen dat wij hen echt liefhebben 
en eren.

Hetzelfde geldt ook voor de ouders. Wanneer 
wij werkelijk van onze kinderen houden, 
moeten wij eerst God liefhebben en onze 
kinderen in God liefhebben. Hoe hard wij ook 
proberen, we kunnen hen noch beschermen 
van de vijand duivel en Satan, en noch genezen 
van ongeneselijke ziekten. Alleen wanneer 
ouders God vrezen en hun kinderen in de Here 
liefhebben, zal God hen beschermen, hen goede 
gezondheid geven en op alle gebied zegenen.

Alleen wanneer wij eerst God liefhebben 
en alle anderen liefhebben met de liefde van 
God, kunnen wij de echte liefde met hen delen. 
Dus, we zouden niet moeten zeggen dat ze in 
de kerk onderwijzen dat we alleen God mogen 
liefhebben en niet van onze familieleden 
mogen houden, zonder de geestelijke betekenis 
ervan te kennen.

Vandaag de dag, zijn er zelfs sommige 
gelovigen die geld meer liefhebben dan God, 
en anderen overtreden Gods geboden om hun 
roem en autoriteit te behouden. Dit is ook 
geestelijke afgoderij. Sommigen worden ook 
afgetrokken van God door beroemdheden, 
sportsterren, of andere dingen, welke ook 
afgoderij kunnen zijn.

3. Zegeningen van gehoorzaamheid, vloeken 
van ongehoorzaamheid

Exodus 20:5-6 zegt, “Gij zult u voor die 
niet buigen, noch hen dienen; want Ik, de 
Here, uw God, ben een na-ijverig God, die 
de ongerechtigheid der vaderen bezoek 
aan de kinderen, aan het derde en aan het 
vierde geslacht van hen die Mij haten, en die 
barmhartigheid doe aan duizenden van hen die 
Mij liefhebben en mijn geboden onderhouden.”

Hier zegt God dat Hij ‘een jaloerse God’ 
is. Zijn jaloezie is anders dan die van mensen 
en het komt vanuit Zijn liefde, terwijl de 
jaloezie van mensen lelijk, vuil en schadelijk 
is voor anderen. Wanneer gelovigen afgoden 
aanbidden, keert God Zijn aangezicht af van 
hen, en staat dan de vijand duivel en satan 
toe om hun werk te doen tegen hen. Zij lijden 
onder verschillende beproevingen en rampen 
en worden arm van hart. Spoedig beseffen 
zij datgene wat zij verkeerd hebben gedaan, 
bekeren zich ervan en keren terug tot God.

Gods jaloezie is een uitdrukking van Zijn 
echte liefde, om Zijn kinderen tegen te houden 
van het vallen op de weg van vernietiging en 
hen te leiden tot de weg van het eeuwige leven. 
Maar wanneer sommigen de afgoden toch nog 
meer liefhebben dan God en hen aanbidden, 
dan lijkt het of zij God haten. Dan zullen zij de 
vergelding ontvangen, en het zal neerkomen tot 
de 3de en 4de generatie. Velen van hen zullen 
ongeneselijke ziekten krijgen, terwijl anderen 
lijden onder handicaps of mentale ziekten. 
Wanneer echter een van de nakomelingen 
zich bekeert en God zoekt, ondanks dat de 
voorvaders afgoden aanbaden, en tegen God 
opstonden, zal de familie de bewogenheid van 
God ontvangen en zullen de rampen stoppen.

Wanneer de voorvaders toch nog veel 
kwaad opstapelen door op te staan tegen God 
en afgoden aanbidden op extreme wijze, is 
het niet gemakkelijk voor de kinderen om 
in God te geloven. En zelfs wanneer zij de 
Here aannemen, hebben zij een geestelijke 
verbinding met hun voorvaders, dus het zal heel 
moeilijk voor hen zijn om een christelijk leven 
te leiden. De vijand duivel en satan blijven 
aanklachten brengen tegen hen en proberen 
hen te verstoren door hen van het geloof te 
weerhouden, in de poging om hen terug te 
krijgen op het pad van de dood. Maar zelfs in 
dit soort van situaties, wanneer zij zich namens 
hun vaders bekeren van de zonden, met een 
nederig hart terwijl zij hun zonden verwerpen 
en God om bewogenheid vragen, zullen zij 
zeker worden beschermt door de genade van 
God. 

Aan de andere kant, zullen degenen die God 
liefhebben en Zijn geboden bewaren Gods 
genade ontvangen voor duizend generaties. 
Rampen zijn enkel tot het 3de en 4de geslacht, 
maar de zegeningen zijn voor duizend 
generaties. Door dit te zien, kunnen wij 
opnieuw de liefde van God voelen.

Geliefde broeders en zusters in Christus, 
wanneer u God vreest, zullen zowel uw 
nakomelingen als uzelf gezegend worden. Het 
betekent echter niet dat alle nakomelingen 
gezegend zullen zijn omdat hun voorvaders 
God goed aanbaden. Alleen wanneer zijzelf 
God liefhebben, in de waarheid verblijven, en 
zich niet bezoedelen met afgoderij, kunnen 
zij de opgestapelde zegeningen ontvangen. 
Ik hoop dat u nooit een afgod zult maken of 
deze zal aanbidden, maar God op de eerste 
plaats lief zal hebben. Ik bid in de naam van de 
Heer dat door zo te doen u mag genieten van 
de zegeningen die belooft zijn voor duizend 
generaties.
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Negen gaven van de Heilige Geest
1 Korintiërs 12:4-11 spreekt over de negen gaven die aan een ieder, 
zoals het nodig is, gegeven wordt door de Geest. We kunnen een 

krachtig gelovig leven leiden door de negen gaven van de Geest te 
begrijpen en ze te ontvangen. Laten wij deze eens onderzoeken.

1. Woord van wijsheid

Wanneer wij het woord van wijsheid ontvangen 
door de Heilige Geest, kunnen wij het Woord van 
God op gepaste wijze gebruiken, waar en wanneer dat 
nodig is, en daarbij kunnen wij mensen helpen om snel 
te veranderen.

*
De Heilige Geest vernieuwt hun harten. Hij 

bemoedigd hen, en verandert hun leven in levens van 
vreugde en dankbaarheid. Bovendien, plant Hij geloof 
en hoop voor de Hemel in hen, zodat zij deze wereld 
kunnen overwinnen. Tot de mate dat wij de heiliging 
hebben bereikt, des te groter de wijsheid die door God 
gegeven wordt (Jakobus 3:17-18). Wanneer wij deze 
gave ontvangen, dan bekrachtigd het ons geestelijk en 
stelt ons in staat om elke soort van plicht op gepaste 
wijze uit te voeren.

4. Genezing 

Degenen die gave van genezing hebben ontvangen, 
kunnen virale ziekten genezen door gebed.

*
Zelfs wanneer iemand ernstig ziek wordt, wanneer 

hij zich volkomen bekeerd van zijn zonden en gebed 
ontvangt van degene die de gave van genezing heeft, 
kan hij genezen worden. Veronderstel dat een persoon 
zondigt doordat hij de waarheid negeert. Wanneer hij 
zich met zijn hele hart bekeerd, zal de genade van God 
over hem komen en hem genezen. Bovendien, als hij 
gebed ontvangt van degene die de gave van genezing 
heeft, zal hij sneller en gemakkelijker genezen.

7. Onderscheiden van geesten

Het onderscheiden van geesten is het kennen van de 
wil van God. Om de gave te ontvangen, zouden wij het 
Woord van God volledig moeten gehoorzamen. Wanneer 
wij de stem van de Heilige Geest duidelijk begrijpen 
en de wil van God uitoefenen, kunnen wij de geesten 
onderscheiden in de kracht van God. 

*
Terwijl we het perfecte niveau van de onderscheiding 

van geesten binnengaan, kunnen wij onderscheiden 
wat tot de Geest behoort en wat tot het vlees behoort. 
We kunnen de stem van de Geest onderscheiden van 
onze eigen gedachten; het goede van het kwade; en 
de waarheid van de leugen. We kunnen degenen die 
communiceren met de boze geesten ook identificeren 
en degenen die door hen worden gekweld en er snel op 
reageren. 

2. Woord van kennis

Om gewapend te zijn met Gods Woord, zouden wij 
eerst in staat moeten zijn om het Woord te beseffen. 
Dat wil zeggen, dat onze geestelijke ogen voor het 
Woord geopend zouden moeten zijn. Anders, zullen 
wij slechts de letterlijke betekenis kennen, zonder de 
echte betekenis ervan te begrijpen. Dan kunnen we 
Gods hart en liefde niet voelen.

*
Zonder zo’n geestelijke bewapening, kunnen wij 

het Woord niet in de praktijk brengen, en kunnen wij 
Gods werken niet ervaren. Alleen door de gave van 
het woord van kennis te ontvangen kunnen wij de 
geestelijke betekenissen van de Schrift begrijpen, ze 
brood voor onszelf maken en ze in de praktijk brengen.

5. De werking van krachten

Deze gave van de werking van krachten, kan de 
werken laten zien die niet bereikt kunnen worden 
door mensen, zoals het genezen van handicaps of 
aangeboren ziekten, het weer of de hemellichamen 
beheersen, en het veranderen van persoonlijkheden en 
temperamenten van mensen.

*
Deze gave wordt gegeven aan mensen die de 

wil van God zoeken. Mensen zijn in staat om zo’n 
krachten te verrichten die boven de menselijke 
mogelijkheid uitstijgen, nadat zij het vierde niveau 
van geloof zijn binnengegaan – het geloof om God 
overvloedig lief te hebben en terwijl zij vurig bidden 
om het vijfde niveau te bereiken – het geloof om God 
te behagen.

8. Verschillende tongen

De gave van het spreken in tongen is heilzaam voor 
een christelijk leven, zodat God het aan elk kind wil 
geven die de Heilige Geest heeft ontvangen. 

*
Bidden in tongen is bidden met de Geest. Wanneer 

we met de Geest bidden; kunnen we de volheid van 
de Geest ontvangen en het Woord van God beter 
begrijpen. We zullen ook in staat zijn om ernstig 
te bidden om vervuld te zijn met de Geest, welke 
ons helpt om kracht te ontvangen. We kunnen 
beproevingen en kwellingen overwinnen en dingen 
waar we het meest naar verlangen verwerpen. 
Bovendien, wordt het gebed met de Geest, alleen door 
God gehoord, dus Satan kan het gebed dat gebeden is 
niet verhinderen.

3. Geloof

Alleen door de hulp van de Heilige Geest kunnen 
wij geloof krijgen van God. Dat komt omdat we alleen 
geloof kunnen ontvangen wanneer wij Gods woord, 
wat verzameld is als kennis, in de praktijk brengen.

*
Mensen met een goed hart brengen het Woord, 

onmiddellijk nadat zij het hebben ontdekt in hun 
harten, in de praktijk door alle dingen, beslist te 
verwerpen die tegen het Woord zijn. Sommige mensen 
aanvaarden en geloven onmiddellijk de werken van de 
levende God, wanneer zij het bewijs van Zijn bestaan 
ervaren of getuige van zijn. Die mensen kunnen 
zo handelen, omdat zij de gave van geloof hebben 
ontvangen.

6. Profetie

Profetie is de voorspelling van de toekomst, 
gevormd door de inspiratie van de Geest en in de wil 
van God. Iemand die profeteert, spreekt tot mensen 
om deze te stichten, te vermanen en te bemoedigen (1 
Korintiërs 14:3).

*
De gave van profetie wordt gegeven aan een 

persoon die veel bidt, het Woord van God gehoorzaamt 
en zijn hart volkomen heeft geheiligd van elke zonde. 
Wanneer zij profeteren, weten zij niet wat zij zeggen, 
omdat ze spreken in de volheid en inspiratie van de 
Heilige Geest.

9. Vertolking van tongen

Iemand kan tongen vertolken wanneer hij of zij 
gevuld is met en geïnspireerd is door de Heilige Geest, 
maar deze gave wordt alleen gegeven aan mensen die 
deze gave van God moeten hebben in Gods bijzondere 
wil of aan sommigen die volkomen geheiligd zijn.

*
Voor de gaven van profetie en de vertolking 

van tongen, zouden wij in staat moeten zijn om de 
inkomende gedachten te stoppen. Zelfs wanneer God 
de gaven geeft, tenzij wij deze mogelijkheid hebben, 
komen soms onze eigen gedachten voor in de profetie 
of vertolking. Natuurlijk, geeft God de gave van 
vertolking van tongen niet aan degenen die niet in de 
waarheid leven, omdat zij door Satan tot een bepaalde 
mate beïnvloed zijn.
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Interview

Wat is uw sleutel om Gods zegening te 
ontvangen?  

Ik werd door mijn moeders gebeden opgeofferd voor 
God, zelfs voordat ik geboren was. Ik ben een Poolse 
Jood. Tijdens mijn jeugdige jaren, startte ik samen met 
mijn medewerker een bedrijf op, omdat hij voorstelde 
om samen te werken. Ik was een medisch dokter, dus 
ik kende niet zoveel over de gang van zaken bij een 
bedrijf. Dus ik aanvaardde zijn voorstel met geloof, 
we begonnen met “We verdienen om met anderen te 
delen!” als onze slogan, en we gaven een tiende aan 
God. Terwijl God Zijn zegen op ons uitstortte, kreeg 
ons bedrijf plots 600 branches en partner bedrijven en 
we hadden een grote winst van tenminste tien miljoen 
dollars.

Waar leerde u de Manmin Centrale Gemeente 
kennen in Israël?

Ik ben de Voorzitter van Helping Hand Coalition 
(een network van honderden internat ionale 
liefdadigheidsorganisaties met speciale aandacht voor 
de bevordering van Holocaust overlevenden). Ik geloof 
dat de overlevenden van de Holocaust armzalige 
mensen zijn die de ergste vervolging ooit hebben 
ondergaan. Ik organiseer elk jaar evenementen voor 
hen. Vooral in 2012, kwam Rev. Sooijn Lee van de 
Manmin Centrale Gemeente en bracht een woord van 
leven aan meer dan 10.000 overlevenden. En de dansers 
van de gemeente, lieten mooie voorstellingen zien. 
Zo’n toewijding opende hun harten en ze werden meer 
geïnteresseerd in onze Heer en geloofden Hem. 

Wat maakte de meeste indruk op u tijdens uw 
bezoek aan Manmin?

Ik zag de gemeenteleden doen wat de Heilige Geest 
wilde in gehoorzaamheid tot Zijn aansporing. Het was 
bijna ongelooflijk. De Manmin Centrale Gemeente is 
een plaats waar mensen vol van liefde samen komen. 
Een ieder van hen was vol van liefde en vrede, en gaven 
een geur van verlangen uit voor het Nieuwe Jeruzalem, 
in de Hemel. Ze bewaren Gods geboden, bereiken 
heiliging, en hebben een specifi ek doel om het Nieuwe 
Jeruzalem binnen te gaan. Ze kijken alsof ze hun 
hemelse leven al van te voren in de praktijk brengen. 
Ik hoop dat alle mensen zullen leren hoe God te dienen 
door deze Manmin die overstroomt met de volheid van 
de Geest.

Wat voelde u toen u Dr. Jaerock Lee voor de 
eerste keer persoonlijk ontmoette?

Ik was zeer verbaasd toen ik Dr. Jaerock Lee voor de 
eerste keer ontmoette. Ik kende hem door zijn preken 
en foto’s. Eerlijk gezegd, was ik een beetje bang van 
hem. Maar hij was als een vader, die ouderlijke liefde 
had.

Spoedig, werd ik overweldigd door zijn liefde en 
geestelijke waardigheid. Ik voelde dat hij alles met 
liefde deed. Ik besefte waarom zoveel mensen van hem 
houden. Ik voelde ook de tegenwoordigheid van God 
door hem.

Hij is een dienstknecht van God, die zuiver is 
en geen compromis sluit met wereldse dingen. Hij 
communiceert alleen met God en laat Zijn liefde zien 
aan de mensen, wat ook de reden van zijn leven lijkt te 
zijn.

Kunt u ons vertellen over de toekomst van uw 
bediening en visie?

Ik hoop dat het Israëlisch nieuws kan worden 
uitgezonden op GCN zodat de kijkers nauw verbonden 
kunnen zijn met het land. Bovendien, wil ik ook dat de 
GCN programma’s richting Israël worden uitgezonden 
naar de hele wereld. Wanneer het heiligheid evangelie 
wordt uitgezonden vanuit Jeruzalem, zal het een grotere 
impact hebben op de mensen in de wereld, alsook in Israël.

Dr. Andre Gasiorowski van Israël bezocht de Manmin Centrale 
gemeente om de 32ste verjaardag te vieren. 
Hier is een interview met hem.

Dr. Andre Gasiorowski, Israël (55 jaar)
Uitvoerend Generale Directeur, 
Helping Hand Coalition
KNO-arts, verloskundige en gynaecoloog
Voorzitter & C.E.O, 
Network Intelligence Technology Group

“Manmin Centrale gemeente is een plaats 
waar mensen vol van liefde samen komen”

In 2014 ervoer ik enkele wonderlijke 
dingen door de liefde van de Heer. 
Toen ik in de 11de klas zat, verliet 
mijn moeder ons om geld te verdienen. 
Daarna, verloor mijn familie contact 
met haar voor 27 jaar. We probeerden 
haar te vinden, zelfs door krantenartikelen 
te plaatsen onder vermiste personen, maar 
dat was allemaal tevergeefs.

Omdat ik geloof had in de levende God, bad ik ernstig en 
ik ontving gebed van Dr. Jaerock Lee tijdens de diensten 
met het hartsverlangen. Ondertussen in 2014, vond ik mijn 
moeder na een zoektocht van 27 jaar, wat een echt wonder 
voor mij was. Dus mijn hele familie kon zich verblijden 
tijdens de Chuseok vakantie met mijn moeder in 2014.

Dit is niet alles. Ik werd ook gezegend om elke 
wrevel en haat vanuit het diepst van mijn hart te 
verwerpen. Het gebeurde tijdens de Goddelijke 
Genezingsdienst van de Manmin Zomer Retreat 
op 4 augustus 2014. Voordat Dr. Lee voor de 
zieken bad, werd ik gezegend om tot het besef te 

komen dat er wrevel en haat in mijn hart was naar 
mijn moeder toe en ik bekeerde mij volkomen. Toen 

voelde ik het vuur van de Heilige Geest op mij komen. 
Toen ik het gebed ontving, legde ik mijn handen op mijn 
ogen, want ik wilde dubbele oogleden hebben.

Na het gebed, kreeg ik mooie dubbele oogleden. 
Halleluja! Ik geef alle dank en glorie aan de God van liefde, 
die mijn gebroken hart genas en ook mijn hartsverlangen 
vervulde.

Mijn Heer kent het 
diepste van mijn hart

Senior Diacones Mikyung Seo,   
46 jaar, 2-20 kerkelijke gemeente 
van Zuid Korea

DDr AAnddre GGa isiorow kskii, IIsraël (


